
SCHRIFTELIIJKE VRAGEN ADVIESCOMMISSIE 21 SEPTEMBER 2021

Raadsvoorstel: Vaststellen van de Burap 2021 
(registratienummer 2021 - 039)
Portefeuille F. Kuppens / steller G. Janssen

CDA Cranendonck

Vraag 1: P 19 bovenaan: 
Visie van inwoners opstellen vraagt tijd. Ondertussen kunnen de meeste activiteiten wel doorgaan 
wat fijn is en het belangrijkst voor de inwoners. Wat gebeurt er als er nog geen pasklare oplossing 
is in maart 2022? Is het bedrag van €22K gebonden aan die datum en wat gebeurt er als die datum 
opschuift?

Antwoord:
De overeenkomsten zijn nu maar voor 7 maanden en zijn op 1 maart 2022 ontbonden. Dat is strak 
geformuleerd om de voortgang te behouden in het participatietraject. Dus mocht de gemeente 
deze tijdelijke overbrugging (samenwerking) willen verlengen dan zal dat in overleg moeten met 
de huidige exploitant.

Cranendonck Actief!

Vraag 1 : Pag 10: 
Weth Kuppens heeft toegezegd in september met een volledige update te komen van het 
woonbeleid. Wanneer kunnen we die tegemoet zien?

Antwoord:
Er is toegezegd een overzicht van alle woningbouwprojecten en de status hiervan aan te leveren. 
De raad zal hiervan (via de Q3 rapportage) op de hoogte worden gesteld.

Vraag 2: Ik heb al vaker gevraagd hoeveel sociale woningen er de laatste jaren in Cranendonck zijn 
gerealiseerd. Is dat inmiddels bekend?

Antwoord:
Sociale huurwoningen: In de periode 2016-2020 zijn door woCom geen sociale huurwoningen 
gerealiseerd. Wel zijn er 12 woningen gerealiseerd met een WOZ-waarde van maximaal € 
200.000,- die verhuurd worden. Het gaat om particuliere woningen waarbij de huurprijs tussen 
huurder en verhuurder wordt vastgesteld. De gemeente is hier geen partij in en heeft hier geen 
zicht op, maar mogelijk dat een aantal woningen een huurprijs onder de sociale huurgrens heeft. 

Er werd destijds ook gevraagd naar aantal woningen voor een- en tweepersoonshuishoudens en 
seniorenwoningen. Deze categorieën komen niet één op één terug in het informatiesysteem, maar 
zijn wel te herleiden:

- Een- en tweepersoonshuishoudens: Er zijn 33 woningen voor met een oppervlakte 
van 75m2 of kleiner gerealiseerd.

- Seniorenwoningen: er zijn 44 woningen gerealiseerd die op basis van de WOZ-
gegevens als seniorenwoningen zijn aangemerkt. 
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Vraag 3: Besluitvorming woonwagens in 2021. Wanneer?

Antwoord:
De overdracht van woonwagens is complex. Op dit moment is er een externe deskundige op dit 
gebied ingehuurd die de onderhandelingen voert met woCom. In 2022 zal besluitvorming hierover 
aan de raad worden voorgelegd. 

Vraag 4: Pag 12: Wanneer worden stoplichten sluipverkeer in gebruik genomen?

Antwoord:
Er is onlangs een digitale koppeling gemaakt tussen de doseerlichten en de systemen van 
Rijkswaterstaat. De gegevens van Rijkswaterstaat laten weten wanneer er file ontstaat op de A2. 
Als dit het geval is dan zullen de doseerlichten in werking gaan treden. We verwachten nog twee 
weken nodig te hebben om de maatregelen in te regelen in de systemen zodat de doseerlichten 
eind september in werking kunnen treden. We zullen in de media communiceren wanneer de 
maatregelen gaan werken.

Vraag 5: Hoe staat het met aanleg fietspad?

Antwoord:
We zijn nog in overleg met de aannemer voor de planning van de realisatie van de verbreding van 
het fietspad Driebos – Philipsweg. We verwachten dat de uitvoering nog dit jaar plaats zal vinden.

Vraag 6: Pag 17: 
Hoe is de waarde van de tweedehands losse inventaris van de Smeltkroes bepaald?

Antwoord:
Voor de waardebepaling van de inventaris is door een expert een taxatierapport opgesteld. 
Middels onderhandeling is hiervoor met de vorige exploitant een prijs bepaald. De prijs ligt ruim 
onder de taxatiewaarde. Voor de overname is een koopovereenkomst opgesteld.

Vraag 7: Pag 19
Zijn voor de bouwkundige aanpassingen tbv de bibliotheek Maarheeze al verplichtingen 
aangegaan? Maw is dit een mededeling of heeft de raad hier nog iets over te zeggen?

Antwoord:
Dit is een mededeling. Het dakraam wordt aangepast (is een mededeling aan de raad over 
gedaan).

Vraag 8: Pag 21
Ik heb eerder vraag gesteld over de samenloop tussen de verordening Ondernemerskracht en de 
nieuwe algemene subsidieverordening. Ik wacht nog op het antwoord.

Antwoord:
Er is in het verleden geen verordening Ondernemerskracht vastgesteld. Wel heeft het college 
nadere regels Ondernemerskracht vastgesteld. Deze nadere regels blijven geldig onder de nieuwe 
algemene subsidieverordening. Er is hier sprake van foutief gebruik van de term verordening bij de 
nadere regels voor de subsidie Ondernemerskracht. We spreken vanaf nu niet meer over de 
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verordening Ondernemerskracht maar simpelweg subsidie Ondernemerskracht. Hopelijk is uw 
eerdere vraag hiermee voldoende beantwoord. 

Vraag 9 : Pag 23: 
Is de informatie juist dat IVN die net zijn verhuisd naar de Baronie, opnieuw moeten verhuizen 
vanwege inpassing nieuwe gegadigde?

Antwoord:
IVN is sinds het voorjaar 2021 gevestigd op de Baronie. Achter de kasteelvilla heeft IVN een vrij 
toegankelijke belevingstuin gerealiseerd. Vooruitlopend op een definitieve huisvesting heeft IVN 
tijdelijk het pand Cranendonck 11 in gebruik als expositie- en vergaderruimte. IVN is ervan op de 
hoogte dat het betreffende pand onderdeel uitmaakt van de gebiedsontwikkeling De Baronie en 
dat de gemeente in gesprek is met een serieuze gegadigde voor het pand. Indien de gesprekken 
leiden tot overeenkomst met gegadigde dan dient IVN het pand op aanzegging van de gemeente 
te verlaten. Gemeente werkt aan een inrichtingsplan, waarin ook definitieve huisvesting van IVN is 
voorzien. 

Vraag 10: Pag 35: 
Hoe lang is de wachtlijst/wachttijd binnen de jeugdzorg op dit moment?

Antwoord:
Begin september staan er 25 casussen in de werkvoorraad, waarvan er 15 nieuw zijn 
binnengekomen in augustus. Er staan dan 16 casussen langer dan 6 weken op de wachtlijst.

Vraag 11: Pag 37: 
Wat houdt het project koploper cliëntondersteuning in? 

Antwoord:
Het ministerie van VWS heeft het belang van goede cliëntondersteuning binnen het Sociaal Domein 
onderstreept en daarmee Movisie in de gelegenheid gesteld om gemeenten te ondersteunen bij het 
door ontwikkelen van de cliëntondersteuning. Door hier aan deel te nemen, wordt Cranendonck 
aangemerkt als ‘koplopergemeente cliëntondersteuning’. Samen met partners en inwoners wordt 
bepaald waar de cliëntondersteuning op doorontwikkeld wordt.

ELAN

Vraag 1: Er is een nieuw contract gesloten voor de gladheidbestrijding. Voor hoeveel geld was het 
oude contract? 
Hoeveel partijen hebben ingeschreven op het nieuwe contract? 
Met welk bedrijf zijn we een contract aangegaan en was dit bedrijf ook de goedkoopste? 
Voor hoeveel jaar is het nieuwe contract afgesloten?

Antwoord:
De kosten voor de gladheidbestrijding waren in de periode 2017 t/m 2019 gemiddeld ca. € 74.000.
Op het traject “gladheidsbestrijding 2021-2026 van de gemeenten Cranendonck en Heeze-Leende” 
hebben in totaal drie partijen ingeschreven. 
Op basis van selectiecriteria van de aanbesteding en de “laagste prijs” is de opdracht gegund aan 
Strukton Civiel Zuid B.V. in combinatie met Ballast Nedam Road Specialties B.V. 



SCHRIFTELIIJKE VRAGEN ADVIESCOMMISSIE 21 SEPTEMBER 2021

De overeenkomst is aangegaan met een looptijd van 4 jaar. Na het verstrijken van de 
overeenkomst kan de gemeente eenzijdig, één keer, de overeenkomst verlengen met 2 jaar.

Pro6

Vraag 1: De verwijzing bij het punt Uitvoer gebiedsaanpak Budel-Schoot programma wonen en 
leven blz. 10 van de burap naar programma 4, product 4 (onderwijs ) is naar onze mening niet erg 
specifiek. Heeft het mogelijk te maken met de bouw van een eventueel nieuwe Basisschool voor 
Budel-Schoot en Budel-Dorplein in de voormalige Onze-Lieve-Vrouw-Visitatiekerk te Budel-
Schoot? Graag uitleg hierover.

Antwoord:
Deze verwijzing heeft te maken met het onderdeel Huisvesting Primair Onderwijs (pagina 36) 
waarin wordt aangegeven dat er een integraal huisvestingsplan (IHP) wordt opgesteld. Het op te 
stellen IHP biedt inzicht in de verschillende gebouwen, het perspectief voor de locaties (waaronder 
Budel-Schoot en Budel-Dorplein) voor de komende jaren en de noodzakelijke investeringen. 

Vraag 2: Blz. 22 Programma 2 Werk en economie: “Snel internet”: Staat als groen aangeduid en er 
staat: “Momenteel onderzoekt een marktpartij de businesscase om te komen tot de aanleg van 
glasvezel in de zogenaamde kleine kernen van Cranendonck.” Al meerdere keren heeft Pro6 aan 
gegeven, dat in Maarheeze alleen de adressen tussen de A2 en de spoorlijn gelegen verglaasd zijn. 
De toenmalige wethouder heeft destijds in het contract met Reggefiber ervoor gekozen de 
gebieden en straten daar buiten gelegen NIET mee te nemen , omdat dat hogere kosten met zich 
zou mee brengen. Toch is het ook belangrijk dat mensen, daar woonachtig de kans krijgen zich aan 
te laten sluiten op snel internet en glasvezel. Het betreft veel woonadressen in de Kerkstraat, de 
Hoge Weg, De Vinnen, de Ruilverkavelingsweg, De Dalen, de D’Aasdonken,  De Kalberg, De 
Rakerstraat, Ontginningsweg,  ’t Chijnsgoed, De Horriken, Koenraadtweg,  Rummeling, Philipsweg ( 
particuliere woning), bewoners van El Pinar en  bewoners van “Kamersven” . Toch bij elkaar een 
aanzienlijk aantal woonadressen. Dit moet wel meegenomen worden en daar mag ook best een 
“rood” signaal bij af gegeven worden. Anders dreigen deze adressen vergeten te worden. 
Wanneer wordt hierin actie ondernomen? Graag uitleg hierover.

Antwoord:
De aanleg van glasvezel is een taak van marktpartijen. Doordat het geen taak is van de gemeente 
kunnen we nooit toezeggen dat een marktpartij glasvezel aanlegt bij alle adressen in Cranendonck.

De marktpartij die momenteel overweegt te starten met de verdere uitrol van glasvezel in 
Cranendonck weet waar in Cranendonck geen glasvezel aanwezig is. De gemeente verzoekt deze 
marktpartij bij de verdere uitrol van glasvezel in Cranendonck zorg te dragen dat ieder adres 
minimaal eenmaal de mogelijkheid heeft gehad om aan te sluiten op het glasvezelnetwerk. Voor 
de kernen: Budel-Dorplein, Budel-Schoot, Gastel, Soerendonk en wijken: “Oud-
Maarheeze/Kerkstraat en El-Pinar/Kamersven voorzien we geen problemen. Echter voor adressen 
die in gebieden liggen die eerder op glasvezel zijn aangesloten en geen gebruik gemaakt hebben 
van het aanbod ligt het lastiger en is nog niet bekent of en onder welke voorwaarden er een 
nieuwe mogelijkheid komt. De gemeente Cranendonck doet er alles aan binnen haar 
bevoegdheden om te komen tot volledige dekking en voorspoedige aanleg van glasvezel en 
zodoende kan hierdoor ook geen andere kleur toegekend worden dan een groene kleur.



SCHRIFTELIIJKE VRAGEN ADVIESCOMMISSIE 21 SEPTEMBER 2021

Vraag 3: Blz. 23 Programma 2 Werk en Inkomen. “ De verkoop van reststroken vindt niet meer 
proactief plaats. Inkomende verzoeken worden going concern afgehandeld .”. Nu ken ik het begrip 
“ going concern” vooral als fiscaal begrip bij het beëindigen of overname van een bedrijf . Het is 

voor mij dan ook moeilijk het begrip “ going concern” te plaatsen bij de verkoop van reststroken. 
Kunt u nadere uitleg geven wat u hiermee bedoelt ? 

Antwoord:
Met “going concern” wordt bedoeld dat ieder binnenkomend verzoek behandeld wordt en 
daarmee toegewezen of afgewezen. We bieden dus niet meer actief de reststroken te koop aan 
maar wachten tot de verzoeken op eigen initiatief binnenkomen en worden dan zoals gebruikelijk 
afgehandeld. Actieve verkoop wordt niet meer gedaan omdat het project reststroken in 2020 is 
afgerond. Aanvragen die nu nog binnenkomen zijn specifieke aanvragen, b.v. huur naar koop of 
gewijzigde situatie. 

Vraag 4: Blz. 23 Brugverbinding Zuid-Willemsvaart: Wanneer worden de onderhandelingen 
hierover opnieuw opgepakt? Inmiddels is er zowel in de Provincie Limburg als in de Provincie 
Noord- Brabant een nieuw bestuurscollege. Wellicht opent dat nieuwe perspectieven. Voor de 
ontsluiting van de toeristische Parel “Budel-Dorplein” en de rest van Cranendonck is de 
totstandkoming van een dergelijke brugverbinding héél essentieel!

Antwoord:
De brugverbinding is voor onze gemeente, en zeker Budel-Dorplein, heel belangrijk. Om deze te 
kunnen realiseren hebben we externe middelen nodig. Zoals ook in een eerdere 
raadsinformatiebrief (d.d. 5 november 2020 (kenmerk 1315110/13154962)) aangegeven, is de 
kans (zeer) klein dat beide provincies op (kortere) termijn een ander standpunt zullen innemen of 
dat er alternatieve financieringsmogelijkheden zijn. Maar, we zijn en blijven actief op zoek naar 
nieuwe subsidiekansen, overleggen met onze partners over (financierings)mogelijkheden en 
zorgen ervoor dat het op de agenda blijft van het  Bestuurlijk Overleg Samenwerking Grensgebied 
de Kempen (BO SGDK) en ook bij beide provincies. Hier zetten we ons – samen met de gemeente 
Weert - constant voor in. 

Beide provincies hebben inderdaad een nieuw bestuurscollege. Sinds begin augustus is ook 
bekend welke gedeputeerde van de Provincie Limburg deelneemt aan het Bestuurlijk Overleg 
Samenwerking Grensgebied de Kempen (BO SGDK). Bij de gemeente Weert zijn ook wijzigingen 
geweest in het college en sinds begin september is bekend welke wethouder van Weert 
deelneemt aan het BO SGDK. Het bestuurlijk overleg wordt nu ook ingepland met als streven een 
bijeenkomst in de tweede helft van november. Daar staat de brugverbinding ook weer op de 
agenda. Mogelijk dat de nieuwe colleges van beide provincies een bijdrage aan de brugverbinding 
opnieuw willen verkennen. 

In de mededeling aan uw raad van april jl. hebben wij toegezegd dat op het moment dat er nieuwe 
informatie is over de toekomst van de verbindingen, wij uw raad direct informeren. Dit gaan wij 
ook zeker doen.

Vraag 5: Blz. 41 Programma 5  en algemene dekkingsmiddelen. Halverwege de blz.;  Kadernota 
integrale veiligheid 2020-2022: ondermijnende criminaliteit. In november 2019 is de kadernota 
integrale veiligheid 2020 – 2022 vastgesteld . De laatste zin in de kadernota luidt “ Indien na 
vaststelling van de kadernota onvoldoende ( gealloceerde ) middelen beschikbaar zijn of 
onvoldoende middelen  beschikbaar worden gesteld moet het ambitieniveau mogelijk naar 
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beneden worden bijgesteld “. Vind u dat er een aanpassing van het ambitieniveau moet 
plaatsvinden ?

Antwoord:
Zoals eerder aangegeven bij onder meer de BURAP 2020 en de Jaarrekening 2020 hebben de drie 
prioriteiten uit de Kadernota Integrale Veiligheid (aanpak ondermijnende criminaliteit, verbinding 
zorg en veiligheid en versterken van een veilige woon-en leefomgeving) niet de aandacht gekregen 
die zij nodig hebben. We hebben wel stappen kunnen zetten, maar zeker niet voldoende. Aan de 
ene kant is dat deels het gevolg van Corona en de veiligheidsinzet rondom het azc, aan de andere 
kant spelen er steeds meer onderwerpen op het gebied van openbare orde en veiligheid die per 
gemeente en/of in Dommelstroom- en/of in regioverband opgepakt moeten worden. 
Cranendonck mag hierin niet achterblijven. Een aanpassing van het ambitieniveau naar beneden is 
daarom zeker niet wenselijk.

Vraag 6: Blz. 41 onderaan programma 5 en algemene dekkingsmiddelen : BRP en aanpak 
adreskwaliteit: “ Regelmatig vinden er adrescontroles plaats die een ‘bijvangst ‘opleveren bij 
andere taakvelden . Deze bijvangst bij andere taalvelden levert veel werk op wat momenteel 
‘geparkeerd ‘moet worden.” Kunt u een nadere uitleg geven, wat u onder de term “bijvangst “ 
verstaat in samenhang met de BRP en aanpak adreskwaliteit ?

Antwoord:
Adrescontroles vinden plaats op basis van signalen van de Rijksdienst voor Identiteitsgegevens 
(RvIG), de verplichte terugmeldingen van externe en interne afnemers van BRP-gegevens 
(Belastingdienst, SVB, DUO, CJIB) en via meldingen van inwoners. 

Naast kwalitatieve baten voor de BRP en financiële baten op regelingen zoals toeslagen, 
uitkeringen en boetes, is er de bijvangst. We bedoelen daarmee de informatie die niet direct van 
invloed is op de BRP-registratie maar wel op andere taakvelden. Voorbeelden hiervan zijn:

• strijdig gebruik van panden in relatie tot het bestemmingsplan; wonen op 
bedrijventerreinen, in recreatiewoningen en op recreatieterreinen

• kamergewijze verhuur en/of bewoning door een niet-huishouden (actueel vanwege het 
parapluplan Wonen)

• oneigenlijk gebruik van mantelzorgwoningen
• mogelijk illegale bebouwing 
• mogelijke belastingplicht toeristenbelasting

Vraag 7: Blz. 44 Visie op de organisatie: “Er wordt een training voorbereid voor communicatie voor 
goede gesprekken met burgers. “ Wordt deze training organisatiebreed gegeven of slechts aan 
bepaalde afdelingen?

Antwoord:
Deze training wordt organisatie breed aangeboden.

Vraag 8: Blz. 47 Verkiezingen bovenaan: “De extra kosten van 37.000 euro voor verkiezingen zijn 
voornamelijk corona gerelateerd”. Dit bedrag  zien we nergens terug komen. Hoe kan dat?

Antwoord:
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Net als in 2020 worden er i.v.m. corona extra kosten gemaakt die (gedeeltelijk) gecompenseerd 
worden door het Rijk via de algemene uitkering. De extra corona inkomsten worden geoormerkt 
om de extra uitgaven en lagere inkomsten als gevolg van corona op te vangen. De hogere kosten 
van de verkiezingen worden opgevangen door de inzet van het geoormerkte bedrag. In het 4e 
kwartaal geven wij u een voorlopig op welke wijze de geoormerkte middelen zijn ingezet.  

VVD Cranendonck


